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This amendment is raised to address the following questions received on the tender: 
 
Q1.  Can pricing be submitted in USD?  
 
A1.  Yes, pricing submitted in USD will be accepted. Prices will be evaluated in Canadian Dollars 
 using the exchange rate on the Closing Date of the solicitation. 
 
Q2.  Can you remove the No Substitutes line if the item is exactly the same but with a different brand 
 and model (not just similar in form fit and function)? 
 
A2. A competitive process was held by the RCMP to test samples for the approved cases.  The Plano 
 1010164 case is the only approved case by the RCMP and therefore the No Substitute cannot be 
 removed.  
 
Q3. Are the estimated quantities listed under Firm Period in Annex A per year or for the entire firm 
 period?  
 
A3. The quantities listed under Firm Period in Annex A are the estimated quantities for the entire 
 duration of the Firm Period (three years), not per year.  
 
Q4. What is the delivery timeframe?  
 
A4. Delivery must be made within 30 days from receipt of Call-Up. Any delays must be approved by 
 the Standing Offer and Project Authorities.  
 
 
Cette modification est porté à répondre aux questions suivantes reçues sur l'appel d'offres: 
 
Q1. Les prix peuvent-ils être présentés en dollars américains? 
 
R1. Oui, les prix en dollars américains seront acceptés. Les prix seront évalués en dollars canadiens 
 au moyen du taux de change en vigueur à la date de clôture de l’appel d’offres.  
  
Q2. Pouvez-vous supprimer l'absence de produits de remplacement de la ligne si l'article est 
 exactement la même chose, mais avec une autre marque et modèle (pas seulement semblable 
 au formulaire en forme et fonction)? 
 
R2. Un concours a été organisé par la GRC pour les échantillons d'essai approuvé pour le cas. Le 
 Plano 1010164 cas est le seul cas approuvé par la GRC et, par conséquent, aucun produit de 
 remplacement ne peut être enlevée. 
 
Q3. Les quantités estimatives sont énumérés sous période de ferme dans l'annexe B par année ou 
 pour l'ensemble de la société? 
 
R3. Les quantités figurant sous période de ferme à l'annexe B sont les quantités estimatives pour 
 toute la durée de la période de l'entreprise (trois ans), et non par année. 
 
Q4. Quel est le délai de livraison? 
 
R4. La livraison doit être faite dans les 30 jours suivant la réception de la commande subséquente. 
 Tout retard doit être approuvé par l'offre à commandes et les autorités responsables des projets. 


